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Het CDA is een partij met een term “solidariteit”. Vooral bij solidariteit gaat het om ‘open 

oren en ogen’ voor wat er in je omgeving gebeurt. Solidariteit laat zien dat mensen boodschap 

aan elkaar hebben met het Evangelie als grondslag. 

Het CDA wil vrijwilligheid niet opleggen maar doet een appèl om er te zijn voor de 

hulpvragenden van onze gemeente. 

 

Door de drie decentralisaties (WMO, Jeugdwet en Participatiewet) is het Sociaal Domein 

volop in beweging. Vanaf 1 jan. 2015 kunnen inwoners terecht bij het Breed Sociaal Loket 

voor de transities op het sociaal domein. 

 

De begroting 2015 staat in het teken van forse bezuinigingen op vele terreinen. Het CDA 

hecht aan goede voorzieningen voor onze burgers en wil daarom de voorzieningen zoveel 

mogelijk in stand houden. 

 

De CDA-fractie bedankt de burgemeester, de wethouders, de raadsleden en de medewerkers 

voor de prettige manier van samenwerken. Wij spreken de wens uit dat we, ondanks moeilijke 

beslissingen, deze goede samenwerking ook in 2015 kunnen voortzetten. 

Hierbij vertrouwen we op Gods hulp. 

 

 

Programma 1 

Bestuurlijke organisatie 
In de vastgestelde notitie “Lopik zelfstandig en toekomstbestendig” is geconstateerd dat de 

samenwerking met IJsselstein en de Lekstroomgemeenten het meest logisch en kansrijk is. De 

ingezette lijn – zoals beschreven in de Toekomstvisie Lopik 2030 – is voor het CDA de 

leidraad. We willen ervoor waken dat door samenwerking er te weinig overblijft van bestuur 

dichtbij de eigen burgers. De politieke zelfsturing vindt onze fractie van belang met name op 

het gebied van Zorg en Jeugdzorg. 

 

De realisatie van een Breed Sociaal Loket moet bijdragen aan een adequate, laagdrempelige, 

goed bereikbare lokale toegang tot gemeentelijke voorzieningen op het sociaal domein. 

 

Burgerparticipatie geeft meer verantwoordelijkheid aan de inwoners en ondernemers. 

Inwoners, organisaties en ondernemers moeten meer betrokken worden bij de 

besluitvormingsprocessen. 

Vraag: Hoe denkt het College de burgers bij de besluitvormingsprocessen te betrekken? 

 

Het werken met Sociale Teams in de kernen bevelen wij aan. Eén Sociaal Team voor 

meerdere kernen behoort ook tot de mogelijkheden. 

Vragen: -     stuurt het College aan op  de vorming van Sociale Teams of gaat de aansturing  

          via Pulse? 

- Op welke manier worden initiatieven tot de vorming van een Sociaal Team 

gecommuniceerd zodat de bedoeling ervan duidelijk is voor de burgers? 

 

De CDA-fractie is uiterst tevreden over de ondersteuning vanuit de Griffie. 
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Programma 2 

Openbare orde en veiligheid 
De CDA-fractie streeft naar een beter veiligheidsgevoel bij de inwoners.  

 

De CDA-fractie is verheugd met de mededeling dat de burgemeester drugspreventie, 

bestrijding van drugsgebruik en drugshandel hoog op haar prioriteitenlijst heeft staan. 

Wij hebben er vertrouwen in dat onze burgemeester ons belang behartigt in het bestuur van de 

Veiligheidsregio Utrecht. 

 

De CDA-fractie is content met het besluit dat de jongerenwerker in dienst van de gemeente 

Lopik is. Op deze manier kan de jongerenwerker in korte lijnen aangestuurd worden. Wij 

verwachten resultaat in het terugbrengen van de sociale overlastproblematiek in de wijken.. 

 

Een belangrijk crisisbeheersingstaak is de Bevolkingszorg.  

De CDA-fractie juicht samenwerking toe, dit leidt wellicht tot kwaliteitsverbetering. 

Vragen: - Hoeveel FTE leiden wij op voor de regionale piketfunctionarissen die, zo  

  nodig, kunnen helpen bij de uitvoering van de taak Bevolkingszorg in de  

  gemeente Lopik? 

-    Er is minder begroot, is dit een gevolg van de manier van samenwerken? 

 

De Jeugdbrandweer vindt de CDA-fractie een VRU-aangelegenheid die niet als pluspakket 

voor de gemeente geldt maar betaald wordt uit regionale VRU-gelden. 

 

 

Programma 3 

Economische aangelegenheden  
De CDA-fractie is trots op de revitalisering van het bedrijventerrein De Copen. 

In september 2014 hebben de bedrijven hun waardering uitgesproken d.m.v. het organiseren 

van een Open Dag zodat alle inwoners de gelegenheid hebben gekregen de bedrijven beter te 

leren kennen. 

 

In het belang van een vitaal buitengebied vindt de fractie het belangrijk dat de grondgebonden 

landbouw de ruimte moet hebben. 

 

Met het op de kaart zetten van Recreatie & Toerisme in de Toekomstvisie 2030 zijn we op de 

goede weg. Uiteenlopende functies hebben een plaats gekregen in ons vitaal platteland. 

Met de Gebiedsmarketing wordt de identiteit van de gemeente versterkt.  

Vraag: Is het beter benutten van het verdienpotentieel op recreatieterrein Salmsteke een 

haalbaar plan voor de nabije toekomst? 

 

De toeristenbelasting wil de fractie niet verder verhogen i.v.m. de concurrentiepositie van de 

campings die te maken hebben met een vrij hoog bedrag voor toeristenbelasting, zeker voor 

een verblijf met een gezin op een camping in Lopik. 

 

De fractie ziet graag een streng handhavingsbeleid op de niet-legale horecagelegenheden. 

Deze belemmeren de horeca in de Dorps- en Buurthuizen van de gemeente. 

 

In het kader van “Vitaal Platteland” spreekt de CDA-fractie de wens uit om vanaf het MOB-

complex Benschop een fietsverbinding te realiseren naar de Lopikerweg Oost. Dit zal ten 
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goede komen aan een betere verbinding en bereik van het MOB-complex en de activiteiten in 

de toekomst aldaar. 

 

Een gedeelte van het MOB-complex Jaarsveld is verkocht aan Pouw Maatschappij B.V. met 

het doel de discotheek “De Manebrug” naar het MOB-complex te verplaatsen. 

De CDA-fractie was hier geen voorstander van. De fractie zal de ontwikkelingen kritisch 

volgen en er te zijner tijd vragen over stellen. 

 

 

Programma 4 

Onderwijs / Welzijn / Sport / Cultuur 

Onderwijs 

Wij mogen als gemeente Lopik trots zijn op ons scholenbestand. 

De zorgplicht voor het groot onderhoud wordt per 1 jan. 2015 overgedragen van de gemeente 

naar de schoolbesturen. De gemeente behoudt de zorgplicht voor huisvesting.  

Vraag: Blijft er een overleg plaatsvinden tussen de schoolbesturen en het college  

 (OOGO)over de stand van zaken betreffende het onderhoud van de schoolgebouwen? 

Gezien de verwachte krimp van het aantal leerlingen in de toekomst wil de CDA-fractie de 

daardoor vrijgekomen lokalen bestemmen voor maatschappelijke doeleinden. 

 

De CDA-fractie verwacht een gedegen onderbouwing van het bedrag voor de bezuinigingen 

op het Peuterspeelzaalwerk. Een onderzoek met meerdere partners vanuit het onderwijs moet 

leiden tot een visie op het Peuterspeelzaalwerk. 

De fractie zal over dit onderwerp een amendement indienen. 

 

De CDA-fractie zou graag zien dat er bij het sluiten van nieuwe contracten voor het 

leerlingenvervoer  goed gekeken wordt naar de kwaliteit/prijs verhouding. Het combineren 

van vervoer van jongeren, ouderen en/of via openbaar vervoer moet onderzocht worden. 

Het Passend Onderwijs kan gevolgen hebben voor het leerlingenvervoer. 

 

De CDA-fractie wil het project “school en politiek” in de toekomst continueren zodat de 

jongeren direct betrokken worden bij de gemeentelijke politiek. 

 

Het zwemonderwijs wil de CDA-fractie op het huidige niveau handhaven. Dit is in het belang 

van de kinderen die opgroeien in een waterrijke omgeving. 

 

Welzijn 

De CDA-fractie vindt welzijnswerk in de gemeente van groot belang. Veel vrijwilligers 

kunnen vanuit het welzijnswerk begeleid worden. Door over te gaan naar welzijnsorganisatie 

Pulse is het welzijnswerk geborgd. De inzet van een preventief welzijnsaanbod kan dienen als 

ondersteuning bij de participatie aan de samenleving. De inzet en verantwoordelijkheid van de 

inwoners zijn hierbij nodig. 

 

De CDA-fractie wacht de visie op het bibliotheekwerk af. 

We willen de bibliotheek in het schoollokaal in Benschop behouden.  

Voor het bibliotheekwerk in Lopik zoeken we naar een andere vorm. De ruimte, de sociale 

binding en de mogelijkheid elkaar te ontmoeten zowel voor kinderen als voor ouderen vinden 

we hiervoor een belangrijk punt. De fractie is tegen het uitbreiden van het gemeentelijk 

vastgoed. 
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De fractie vindt het belangrijk dat het gebruik van de dorpshuizen gemeentelijk beleid blijft. 

De dorpshuizen kunnen een belangrijke rol spelen voor het bieden van algemene 

voorzieningen aan doelgroepen vanuit de transities Awbz, jeugdzorg en participatiewet. 

 

Sport 

Een sterk verenigingsleven heeft voor de CDA een grote meerwaarde. De fractie is daarom 

blij met het dorpshuis De Schouw. Eén gebouw voor sport, recreatie, welzijn en cultuur is van 

groot maatschappelijk belang.  Stichting Dorpshuis De Schouw, het sportteam en de nodige 

vrijwilligers zorgen ervoor dat er een voorziening is gerealiseerd voor alle inwoners van onze 

gemeente. De CDA-fractie is van mening dat de medewerkers van het sportteam ingezet 

kunnen worden zowel in het zwembad als voor de werkzaamheden gerelateerd aan 

sportactiviteiten. Ook zijn wij van mening dat er in het zwembad Lobeke gewerkt kan worden 

met vrijwilligers voor o.a. schoonmaak en/of kassawerk. 

 

Cultuur 

De CDA-fractie is trots op de cultuurhistorie van de gemeente Lopik. De oude dorpskernen, 

de mooie linten met boerderijen, de copenontginning en de natuurcultuur. 

Dit alles geeft een beeld van de achtergrond en levenswijze van de Lopikse bevolking. 

De fractie wil aandacht blijven houden voor deze cultuurhistorie van de gemeente Lopik. 

 

 

Programma 5 

Sociaal Domein 

Zorg 

De CDA-fractie  heeft de stelling: “wie leeft, die zorgt”. 

Deze stelling is nodig om de nieuwe taken van de Wet Maatschappelijke Ondersteuning 

vorm te kunnen geven. Door vrijwilligerswerk en ‘open ogen en oren’ voor wat er in de buurt 

gebeurt kunnen inwoners hun bijdrage leveren aan een samenleving voor en met elkaar. De 

gemeente moet per zorgvrager een pakket kunnen leveren van mantelzorg, vrijwilligers en 

(indien nodig) professionele hulp, zo nodig met hulpmiddelen. 

De fractie heeft een aantal uitgangspunten over hoe de zorgvoorziening in de gemeente zou 

moeten werken: 

- mantelzorg is geen ‘voorliggende voorziening’ maar onderdeel van een zorgpakket 

voor de hulpvrager. Respijtzorg bieden zal nodig zijn om de mantelzorg te behouden.  

- ‘lijfgebonden’ zorg is in principe professionele zorg. 

- dagbesteding en begeleiding kan dichter bij de burgers geregeld worden. 

- er kan gekozen worden zorg voor een PGB als alternatief voor de zorg in natura. 

- wij hechten sterk aan zorg voor de zwakken, daarom een gratis en onafhankelijke 

cliëntondersteuning. 

- wij vinden vereenzaming één van de grootste problemen van deze tijd. Dit leidt ertoe 

dat mensen geen netwerk hebben, een slechte gezondheid krijgen enz. Er moet een 

netwerk van vrijwilligers opgezet worden om deze eenzaamheid aan te pakken. 

- een Sociaal Team in de kernen heeft een signaalfunctie naar het BSL. Ook moeten 

vrijwilligersorganisaties bekend zijn bij deze teams en moeten kunnen worden ingezet. 

 

De CDA-fractie is blij met het terughalen van de WMO naar de gemeente Lopik. De 

kanteling gaat vorm krijgen. Hiervoor is het van belang dat we bekend zijn met de inwoner 
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zelf en zijn of haar sociale netwerk om de mogelijkheden van de inwoner te kunnen bepalen 

in plaats van de beperkingen. 

 

Op 1 jan. 2015 kunnen inwoners terecht bij het Breed Sociaal Loket in de gemeente Lopik. 

De CDA-fractie heeft er vertrouwen in dat de inwoners goed geholpen worden bij hun 

hulpvragen door het breed georiënteerde sociaal team in het BSL. 

 

De CDA-fractie ondersteunt het besluit van het college om de integratie van de Jeugd- 

gezondheidszorg voor 0- tot 19 jarigen over te dragen van VitrasCMD aan de GGD regio 

Utrecht. Hierdoor ontstaat voor ouders en kinderen één aanspreekpunt voor de 

basisgezondheidszorg. 

 

Een participatie-samenleving is geen bezuiniging alleen. De CDA-fractie is van mening dat 

wie leeft ook moet zorgen. Dit alles heeft te maken met burgerlijke moraal en fatsoen. 

Daarom is de fractie  voorstander van de tegenprestatie naar vermogen. 

Vraag: wat zijn de bevindingen en de resultaten van de pilot in onze gemeente betreffende een 

tegenprestatie? 

 

De CDA-fractie vraagt aandacht voor een zorgvuldige invoering van de Participatiewet. 

Bedrijven zullen hierbij betrokken moeten worden. Voor de begeleiding van de werknemer  

moet er een overdracht met informatie gegeven worden over de beperking en/of handicap van  

de werknemer. Dit bevordert het functioneren van de werknemer. 

 

De CDA-fractie zal de bedrijfsvoering van de WIL (Werk en Inkomen Lekstreek) kritisch  

volgen. Hierbij geeft de fractie de wethouder opdracht om de belangen van onze  inwoners  

zo goed mogelijk te behartigen. 

 

 

Programma 6 

Natuur, milieu en oudheidkunde 
De CDA-fractie wil als een goed rentmeester de natuur beheren om te zorgen voor een goed 

woon- en leefklimaat. Aan het agrarisch natuurbeheer hechten wij veel waarde. 

 

Het gescheiden inzamelen van afval in de gemeente is een succes. De CDA-fractie is tevreden 

over de differentiatie van de tarieven. 

 

Een vitaal platteland 

Vraag: Wanneer gaat het uitvoeren van het basispakket en enkele plustaken door de Regionale  

 Uitvoerings Dienst RUD Utrecht vorm krijgen? 

De CDA-fractie is van mening dat het Handhavings Uitvoerings Programma (HUP) in het 

belang is van het platteland en van onze gemeente. 

 

 

Programma 7 

Ruimtelijk beleid en Volkshuisvesting 
Het is u bekend dat de CDA-fractie grote waarde hecht aan een waardevol buitengebied, het 

visitekaartje van de gemeente Lopik. De mogelijkheden welke de notitie Lopik-Meerwaard 

biedt,  moeten benut worden. 
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Gelet op de moeilijke woningmarkt van dit moment pleiten wij ervoor om de al beschikbare 

bouwlocaties te benutten alvorens nieuwe te creëren. 

De CDA-fractie wil inbreidingslocaties bestemmen voor initiatieven die ontstaan vanuit de 

inwoners van de betreffende kernen. 

De toezegging van de wethouder, om bij wijziging bestemming een anterieure overeenkomst 

op te nemen voor het verwijderen van de oude bebouwing, moet in onze ogen een vast 

onderdeel zijn van deze overeenkomst. Dit om verloedering tegen te gaan. 

 

De CDA-fractie is tevens van mening dat grotere bouwlocaties zich rond de kernen Lopik en 

Benschop moeten vestigen, om zo de voorzieningen op peil te houden. 

Met de locaties Centrum Lopik en Benschop Oost, geven we invulling aan deze opdracht. 

 

De fractie kijkt uit naar de “ruimtelijke agenda” waarin inzicht wordt gegeven in de 

ruimtelijke taakstelling van de gemeente en de wijze waarop invulling gegeven kan worden 

aan de ambities de “leefbaarheid en duurzaamheid van linten en kernen” en het “versterken 

van het landelijk gebied”. Genoemde ambities komen uit de “Toekomstvisie gemeente Lopik 

2030”.  

De CDA-fractie ondersteunt de veranderde rol van de gemeente binnen ruimtelijke 

ontwikkelingsprocessen (van reguleren naar faciliteren en uitnodigen). 

 

 

Programma 8 

Beheer 
De CDA-fractie voorziet dat niet alle bruggen in de gemeente gehandhaafd kunnen blijven. 

De fractie ziet graag dat klein onderhoud van de bruggen door particuliere initiatieven wordt 

uitgevoerd. Hierin moet de gemeente faciliteren in materialen. 

 

Een aantal civieltechnische projecten worden voorbereid ( verzakking de Akker en de Weide, 

verbeteren bermverdediging en kruising Polsbroekerdam). De fractie verzoekt het College 

aandacht te houden voor deze projecten.  

 

De fractie vindt de veiligheid voor de burgers, die gebruik maken van onze wegen, 

belangrijker dan de wettelijke norm. Als voorbeeld: het ontbreken van de witte bermlijnen op 

de Lopikerweg West vanaf Cabauw tot Schoonhoven. 

 

De CDA-fractie wil het snippergroen van de straten en wijken in eigen beheer geven. De 

gemeente stelt een budget vast om planten of i.d. aan te kopen. 

 

De CDA-fractie wil een kostenbesparing op het beheer van de gemeentelijke gebouwen door 

middel van een efficiënter beheer en gebruik van de gebouwen. 

 

 

Programma 9 

Middelen 
Het college stelt ons voor in te stemmen met de programmabegroting 2015-2018. Hierbij is 

een dekkingsplan gepresenteerd om het meerjarenperspectief sluitend te krijgen. 

De CDA-fractie streeft naar een sluitende begroting en stemt in met punt 1 van het voorstel. 

De fractie stemt in met punt 2 met uitzondering van de bezuiniging op Peuterspeelzaalwerk in 

2016 en het sluiten van de kantine in 2018. We dienen een amendement in voor de 
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bezuiniging op Peuterspeelzaalwerk. We dienen een amendement in voor het sluiten van de 

kantine in 2018. 

De fractie stemt in met punt 3 met uitzondering van het voorstel van de bezuiniging op 

Peuterspeelzaalwerk zoals verwoord in het financieel dekkingsvoorstel en met het sluiten van 

de kantine in 2018. Voor het Peuterspeelzaalwerk wachten wij een onderbouwing en een visie 

van het college af. 

We stemmen in met punt 4 en 5 van het voorstel. 

 

 

Samenvattend: 

De CDA-fractie stemt in met de punten 1, 2, 3 van het voorstel van het college, met 

uitzondering van de bezuiniging op het Peuterspeelzaalwerk in 2016 en in 2017 en het sluiten 

van de kantine in 2018. 

De fractie dient een amendement in betreffende de ingangsdatum van bezuiniging op 

Peuterspeelzaalwerk. De financiële dekking vinden we in de extra opbrengst van de OZB-

verhoging in 2015 en in 2016. 

De fractie dient een amendement in betreffende het sluiten van de kantine in 2018. 

De meerkosten van het openhouden van de kantine brengen we ten laste van het positieve 

eindresultaat in 2018. 

De CDA-fractie stemt in met de punten 4 en 5 van het voorstel. 

 

 

Vragen in de algemene beschouwingen: 

 

Programma 1 

- Hoe denkt het college de burgers bij de besluitvormingsprocessen te betrekken? 

- Stuurt het college aan op de vorming van Sociale Teams of gaat de aansturing via 

Pulse? 

- Op welke manier worden initiatieven tot de vorming van een Sociaal Team 

gecommuniceerd zodat de bedoeling ervan duidelijk is voor de burgers? 

Programma 2 

- Hoeveel FTE leiden we op voor de regionale piketfunctionarissen die, zo nodig, 

kunnen helpen bij de uitvoering van de taak Bevolkingszorg in de gemeente Lopik? 

- Er is minder begroot, is dit een gevolg van de manier van samenwerken? 

Programma 3 

- Is het beter benutten van het verdienpotentieel op recreatieterrein Salmsteke een 

haalbaar plan voor de nabije toekomst? 

Programma 4 

- Blijft er een overleg plaatsvinden tussen de schoolbesturen en het college 

(OOGO)over de stand van zaken betreffende het onderhoud van de schoolgebouwen? 

Programma 5 

- Wat zijn de bevindingen en de resultaten van de pilot in onze gemeente betreffende 

een tegenprestatie? 

Programma 6 

- Wanneer gaat het uitvoeren van het basispakket en enkele plustaken door de Regionale 

UitvoeringsDienst (RUD) Utrecht vorm krijgen? 

  

 


